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Amplificateur connecté
Integrated amplifier with network

PlayStream A1 HDMI

high definition audio

ADVANCE

L’AMPLIFICATEUR CONNECTE
PREMIER PRIX SANS COMPROMIS

Le PlayStream A1 HDMI est un amplificateur intégré connecté.
D’une puissance de 2x52W/6Q en classe AB, le A1 a été congu dans le but ultime de
satisfaire I’audiophile exigeant.
Sa restitution sonore est sans compromis, compatible avec toutes les nouvelles sources
haute définition.

Le A1 integre un lecteur de réseau ethernet et wifi incluant de nombreux services
comme Spotify, Deezer, Qobuz, Amazon, Tidal, Tuneln, iHeartRadio, vTuner, Napster, etc, il
permet la lecture en réseau de votre bibliotheque musicale stockée sur votre smartphone,
tablette, ordinateur ou disque réseau de type NAS (Synology).

Trois entrées numériques dont 2 optiques et une coaxiale et une entrée USB A
ainsi que 3 entrées analogiques dont une entrée phono/ auxiliaire sélectionnable, une entrée
Bluetooth, une sortie SUB pour caisson de grave actif ainsi qu’une sortie stéréo a niveau
fixe ou variable compléetent une connectique hors du commun pour un amplificateur de cette
catégorie.

Le PlayStream A1 HDMI posséde une entrée HDMI ARC pour la connexion
a votre écran plat.
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PlayStream A1 HDMI

SPECIFICATIONS
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THE CONNECTED AMPLIFIER
FIRST PRICE WITHOUT COMPROMISE

The PlayStream A1 HDMI is a connected integrated amplifier.

With a power of 2x52W / 6Q in class AB, the A1 has been designed with the ultimate goal of

satisfy the discerning audiophile.

Its sound reproduction is uncompromising, compatible with all new high definition sources.

The A1 integrates an ethernet and wifi network player including many services such as Spotify,
Deezer, Qobuz, Amazon, Tidal, Tuneln, iHeartRadio, vTuner, Napster, etc., it allows network playback of your
music library stored on your smartphone, tablet, computer or NAS (Synology) network drive.

Three digital inputs including 2 optical and one coaxial and a USB A input as well as 3 analog inputs including
a selectable phono / auxiliary input, a Bluetooth input, a SUB output for active subwoofer as well as a fixed or
variable level stereo output complete an extraordinary connection for an amplifier of this category.

The PlayStream A1 HDMI has an HDMI ARC input for connection to your flat screen.

To discover !

Model N°: PLAYSTREAM A1 HDMI
EAN Code: 3760179292169

Weight : 6,55 KG Net / 8,6 KG Gross
Dimensions: 520 x 420 x 220

MSRP incl. VAT: 790€

PUISSANCE DE SORTIE 6Q
OUTPUT POWER 6Q

OUTPUT LEVEL Unbalanced (max volume)
NIVEAU DE SORTIE Asymétrique

FREQUENCY RESPONSE (+/-3dB)
REPONSE EN FREQUENCE (+/-3dB)

DISTORTION
DISTORSION

SIGNAL TO NOISE HN
RAPPORT SIGNAL BRUIT

OUTPUT IMPEDANCE
IMPEDANCE DE SORTIE

DAC DIGITAL AUDIO AKM

AC INPUT
TENSION SECTEUR

POWER CONSUMPTION MAX
CONSOMMATION MAXIMALE

DIMENSIONS

NET/GROSS WEIGHT
POIDS NET/BRUT

52w

9 volts

20Hz - 80 kHz

< 0.004% @1KHz/24W

98dB

10KQ

PCM Ti

115/230V 50/60Hz

Max. 180W

1.430 x D.370 x H. 135

6,55 Kg /8,6 Kg
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